
Årsberetning for badminton 2022 

Efter corona og en sæson hvor der ikke var nogle ungdomsspillere, var der heldigvis 

tilslutning til vores ungdomshold. 13 ungdomsspillere var tilmeldt i sæson 2021/2022. 

Igen var det Glen Lykkehaab og Erik Vestergaard der trænede dem. De sluttede 

sæsonen af med en tur til Baboon City.  

En vellykket tur hvor alle have en sjov dag. 

På fællespils holdet var der 15 tilmeldte og to baner var udlejet til motionsspillere om 

mandagen.  

I den nuværende sæson som startede 1. september 2022, er der blevet færre 

ungdomsspilere. Der er 6 tilmeldte. Vi har valgt at fortsætte træningen med de få 

der er, men hvis der ikke kommer flere til næste sæson, er det ikke sikkert at 

badminton for ungdom vil fortsætte. 

På seniorsiden er der stadig god tilslutning. Der er 2 baner udlejet om mandagen og 

torsdagsholdet har bla. fået tilgang af spillere fra andre byer. 

Der skal lyde en stor tak til Glen og Erik for deres indsats. 

Jeg stopper som formand for badmintonudvalget. Glen Lykkehaab overtager posten 

som formand. 

Tak til alle for samarbejdet. 

 

Annette Vinbech   

Formand for badmintonafdelingen i SKIF 

 


